
MAGYAR MÉRNÖKI KAMARA 
Építési Tagozat 
 
 

EMLÉKEZTETŐ 
a Tagozat 2005. október 25.-i Elnökségi üléséről 

 
helye: a Magyar Építő Rt / Budapest, XIV. Pillangó i. 28 / I. emeleti tanácsterme. 
 
Jelen vannak: Wéber László, Babós Gyula, Diószeghy Miklós, Bálint Péter, Kiss Jenő, Pallay 
Tibor, Molnár Dénes, Koppány Attila, Karsa Álmos. 
 
Nem jelentek meg: Kukai Tibor, Rátky Pál, Cholnoky Péter, Zsigmondi András, Holló Csaba, 
Nagy Zsolt. 
 
Az ülésen az alábbiakat tárgyalták meg a jelen lévők: 
 

- A meghívóval együtt az elnökségi tagok megkapták a jogosultsággal kapcsolatos 
átsorolási javaslatot. Az elnökség a javaslatot elfogadta. Babos Gyula előterjesztette, 
hogy a Településrendezési jogosultságok közül csak a Településrendezési közlekedési 
tervezési jogosultságnál lehet átsorolást végrehajtani. / Kld-1 / a többi jogosultságnál 
nem, így a TV, TE, TH jogosultságnál. 

- Az épitési műszaki ellenőri és felelős műszaki vezetői jogosultsággal kapcsolatos 
tájékoztatót Wéber László még külön írásos anyaggal kiegészítette. Az elnökség a 
javaslatot elfogadta, megállapította, hogy igen komoly munka hárul a Kamarára, hisz 
ez kb. 25000 kollega kerül nyilvántartásilag a Kamarához, még kérdéses, hogy milyen 
feladatot jelent ez a Tagozat számára. Az Elnökség kéri valamennyi tagját 
hozzászólásra, melyet Wéber úr részére kell megküldeni. A legközelebbi elnökségi 
ülésen intézkedési tervet készít Wéber úr. 

- A továbbképzéssel kapcsolatban tájékoztatást adott Kiss Jenő és átadta azt az anyagot, 
melyet dr. Gyulay Judit készített. Koppány Attila jónak tartotta az anyagot, de feltétlen 
kiegészítésre szorul, pl. épületszerkezeti, beruházás oktatási résszel. Elnökség kéri a 
tagokat a kiegészítésre, melyet meg kell küldeni számára. Ezután Kukai, Koppány és 
Gyulay Judit ennek alapján új javaslatot készítenek. Elnökség elhatározta, hogy csak a 
legmagasabb szintű oktatást lehet csak végrehajtani és ezért csak az egyetemekkel 
szabad, ezt végrehajtani. Az oktatási tematikát az elnökség hagyná jóvá. Erről feltétlen 
egyeztetést kell tartani a Kamara vezetésével. 

- Az előző napirendek feladatairól, annak végrehajtási lehetőségeiről egy- két 
gondolatot Karsa Álmos felvetett, hosszú beszélgetés folyt a tagok között. Közös 
álláspont alakult ki, hogy megújulásra van szükség és fiatal mérnökök bevonására. 
Több javaslat hangzott el, pl.a továbbképzéseknél a tagok részére kedvezményt 
kellene adni. 

- A Kamara elnökének Dr. Kováts Gábornak a felhívását ismertette Kiss Jenő a 
szabványosítással kapcsolatban. Az elnökség felkérte Diószeghy Miklóst a Kamara 
Műszaki Bizottságába vegyen részt, e feladatot elvállalta.  

- Az elnökség által alapított ÉPÍTÉSI ALKOTÓ DÍJ pályázatára jött javaslatokat 
Molnár Dénes ismertette. Az elnökség a beérkezett pályázatok közül magasépítés 
területén TÓTH PÉTER Keviép alkalmazottjának pályázatát fogadta el, a mélyépítés 
területén pedig ZEKE JÁNOS Pyrus-Rumpold cég alkalmazottjának pályázatát 



fogadta el. A díjak átadását Molnár Dénes készíti elő, valamint a kiértesítő leveleket 
is. 

- Az Elnökség legközelebbi ülését: 
2006. november 16.- án 14 órakor tartja  

/ változás van a Kamara választmányi ülése miatt /  
A Magyar Építő Rt / Budapest, Pillangó u. 28/ irodaház I. emeleti tanácstermében 

 
 
Emlékeztetőt készítette: Kiss Jenő 


